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Faktuelt og lovmæssigt tilsyn 

Det lovpligtige tilsyn udføres i Hillerød Kommune på følgende måde: 
Institutionens leder udfylder kortfattet dette registreringsskema årligt. Det udfyldte skema sendes til Dagtilbud Børn 
hvorefter det forelægges dagtilbudsrådet og lægges på institutionens hjemmeside (Skema A). 

Hvert andet år vil institutionen desuden modtage et uanmeldt tilsyn. Efter det uanmeldte tilsyn vil den tilsynsførende 
konsulent indkalde til et tilsynsmøde, hvor indholdet af det uanmeldte tilsyn drøftes. Såfremt det vurderes at der er behov 
for yderligere opfølgning eller hyppigere tilsyn aftales dette med den enkelte institution. Som opfølgning på det uanmeldte 
tilsyn udarbejdes en tilsynsrapport, som ligeledes forelægges dagtilbudsrådet / bestyrelsen og lægges på institutionens 
hjemmesiden.  

 

Lovmæssig og faktuel vurdering (Skema A – udfyldes af leder) 
 

Navn på dagtilbud: Munkeengen   Udfyldt af: Kristina Fuglholm 

Indhold 
 

Kryds Bemærkninger 

Legepladsen 
Er der afholdt legepladstilsyn? – hvornår? 
Var der nogen bemærkninger? 
Er der en plan for udbedring i forhold til bemærkningerne? 
Udføres der daglig kontrol af sikkerheden på legepladsen? 
Er giftige svampe/planter fjernet? 
 

 I 2020 
Vi laver daglig kontrol på legepladsen. 
 
 
 
 

Bygning 
Har der været udført bygningsgennemgang (inde/ude)? 
 

 Sidste bygningsgennemgang var d. 
17.11.2020 
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Indhold 
 

Kryds Bemærkninger 

Arbejdstilsynet 
Har der været besøg af arbejdstilsynet det sidste år? 
Gav dette anledning til anmærkninger? 
 

 Nej 

Førstehjælp 
Har alle fastansatte medarbejdere et gældende 
førstehjælpskursus? 
 

 Vi skal have nyt kursus i 2022 

Brand 
Er der udført brandøvelse? – hvornår? 
Er der udført brandtilsyn? – hvornår? 
Er der udformet en opdateret beredskabsplan? 
 

 Dette gøres på personalemøde i foråret 
2022. 
Vi har haft besøg (marts 2022) af Falck som 
har gennemgået alle vores brandtæppe m.m. 
Vi er i gang med at få opdateret vores 
beredskabsplan  

Fødevarekontrol 
Er der udført fødevarekontrol i køkkenet? – hvornår? 
Var der nogen bemærkninger? 
Er der en plan for evt. udbedring af dette? 
 

 Sidst udført 4.2.2020 
Nej 
 

Måltider 
Overholder forplejningen i institutionen de officielle 
ernæringsanbefalinger fra fødevarestyrelsen? 
 
 

 Ja  

Hygiejne 
Hvordan arbejder institutionen med hygiejne? 
 
 

 Vi har dagligt stor fokus på hygiejne. F.eks.  
vasker børnene hænder før alle måltider. Vi 
har udendørs håndvaske og opfordrer 
forældrene til at vaske hænder når de 
henter/afleverer deres barn. 
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Indhold 
 

Kryds Bemærkninger 

Politikker 
Har alle medarbejdere kendskab til  

- Fælles Børn – Fælles ansvar? 
- Personalepolitik? 
- Procedurer i dagtilbud på Hilda? 

 

 Ja 
 

Børne- og straffeattest 
Er der indhentet børne- og straffeattester på alle medarbejdere?  
 

 Ja 
 

Personaleomsætning 
Hvor mange er tilgået/ophørt det seneste år 
 

 En pædagog er ophørt. Vi har ansat en ny 
pædagog og en ny medhjælper. 
 

Personalestabilitet 
Hvad er sygefraværsprocenten det sidste halve år? 
 

 Det har været højt grundet Covid-19. 

Personalesammensætning 
Hvordan er andelen af pædagoguddannet/ikke-
pædagoguddannet? 
 

 I almen er der 10 ansatte. Heraf er 6 af 
medarbejderne pædagoger.  
 
 

APV 
Hvornår er der sidst gennemført APV? 
Er der fulgt op på evt. anbefalinger? 
Arbejdes der med stressforebyggelse? 
 

 I 2020.  
 

Siden sidste tilsyn 
Hvilke udviklingspotentialer blev identificeret i 
registreringsskemaet (databaseret tilsyn) sidst? 
 
Hvordan er der arbejdet med disse? 
 

 Vi har igennem de sidste par år arbejdet 
meget med tilgangen til børnene, både på 
personalemøder og kompetencedage. Det 
går rigtig fint i spind med den styrkede 
læreplan og udviklingspotentialerne fra 
sidste tilsyn. Så det er klart noget vi vil 
fortsætte med at arbejde med, da vi altid 
kan blive bedre til vores kerneopgave. 

 


